
Pre-Communion Prayers

I believe, O Lord, and I confess that Thou art truly the Christ the Son of the Living 

God Who camest into the world to save sinners, of whom I am first. I believe also 

that this is truly Thine own Most Pure Body, and that this is truly Thine own 

Precious Blood. Therefore, I pray Thee: have mercy upon me and forgive my 

transgressions both voluntary and involuntary, of word and of deed, committed in 

knowledge or in ignorance. And make me worthy to partake without condemnation

of Thy Most Pure Mysteries, for the remission of my sins, and unto life everlasting.

Amen. 

Of Thy Mystical Supper, O Son of God, accept me today as a communicant; for I 

will not speak of Thy Mystery to Thine enemies, neither like Judas will I give Thee

a kiss; but like the thief will I confess Thee: Remember me, O Lord in Thy 

Kingdom.

May the communion of Thy Holy Mysteries be neither to my judgment, nor to my 

condemnation, O Lord, but to the healing of soul and body. Amen. 

Молитвы ко Причащению

В рую, Г споди, и испов дую, ко Т  ес  во стинну Христ с, С н Б га е́ о́ е́ я́ ы́ и́ и́ о́ ы́ о́
жив го, приш дый в м р гр шныя спаст , от н хже п рвый смь з. Ещ  а́ е́ и́ е́ и́ и́ е́ е́ а́ е́
в рую, ко си  сть с мое преч стое Т ло Тво , и си  сть с мая честн я е́ я́ е́ е́ а́ и́ е́ е́ я́ е́ а́ а́
Кр вь Тво . Мол ся бо Теб : пом луй м , и прост  м  прегреш ния мо , о́ я́ ю́ у́ е́ и́ я́ и́ и́ е́ я́
в льная и нев льная, же сл вом, же д лом, же в дением и нев дением, и о́ о́ я́ о́ я́ е́ я́ е́ е́
спод би м  неосужд нно причаст тися преч стых Тво х Т инств, во о́ я́ е́ и́ и́ и́ а́
оставл ние грех в, и в ж знь в чную. Ам нь.е́ о́ и́ е́ и́

В чери Твое  т йныя дн сь, С не Б жий, прич стника/прич стницу м  е́ я́ а́ е́ ы́ о́ а́ а́ я́
приим ; не бо враг м Тво м т йну пов м, ни лобз ния Т  д м, ко И да, но и́ о́ и́ а́ е́ а́ и́ а́ я́ у́
ко разб йник испов даю Т : помян  м , Г споди, во Ц рствии Тво м.я́ о́ е́ я́ и́ я́ о́ а́ е́

Да не в с д ил  во осужд ние б дет мн  причащ ние Свят х Тво х Т йн, у́ и́ е́ у́ е́ е́ ы́ и́ а́
Г споди, но во исцел ние душ  и т ла. Ам нь.о́ е́ и́ е́ и́


